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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Paulina Brandberg (L)

2022/23:806 Stoppade nyrekryteringar av arbetsmiljöinspektörer

Arbetsmiljöverket (AV) har haft en målsättning om att utöka antalet 
arbetsmiljöinspektörer och har tidigare meddelat att antalet ska öka från 270 till 
310 inspektörer. Detta dels för att möta utmaningen med arbetslivskriminalitet 
och inrättandet av sju så kallade a-krimcenter, dels för att klara av uppdraget i 
regeringens arbetsmiljöstrategi. Nu har ledningen för myndigheten meddelat att 
man inte kommer att kunna gå vidare med dessa rekryteringar på grund av ett 
ansträngt ekonomiskt läge. Generaldirektören hänvisar även till en osäkerhet 
kring tilldelningen av resurser framåt som en faktor, när man nu inte anställer i 
den omfattning man tidigare aviserat.

I budgetpropositionen för 2023 står att läsa att resurserna till AV ska räknas 
upp med ungefär 50 miljoner de kommande två åren. Men de signaler som nu 
sänds ut från myndigheten om osäkerhet kring framtida 
resurstilldelning rimmar illa med den ambition som man kan utläsa i 
budgetpropositionen för 2023. Det är lätt att dra slutsatsen att myndigheten har 
fått andra signaler från departementet än de som står att läsa i budgeten, och att 
regeringen har ändrat sig i fråga om resurser till AV.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Paulina Brandberg:

 

Avser statsrådet att agera för att Arbetsmiljöverket ska kunna fortsätta sin 
utbyggnad av inspektionsverksamheten genom fler arbetsmiljöinspektörer, och 
i så fall på vilket sätt?

………………………………………

Johanna Haraldsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-06-20
Besvaras senast
2023-07-04
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


